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Commissie vindt
rrentelo ze lening niet y?ïruzelfsprekend
\l'at is het verschil tussen het verstrekken van een renteloze lenin6!
aan de tennisvereni$i"g !" Den Ham in januari 2OO2 en de weigeÏ
gn6f nu een de4ielijke lening te verstrekken aan de damclub-inY ;terhaar. Over deze - waag moest de commissie
SamenlevinSlszaken zichop dondendag l0 april jl. buigen.

De aanleidinEl was een brief van de
damclub Wifte van Moort. De voorzit-
ter liet hierin namens de damclub
weten een subsidieverzoek in te willen
dienen voor de kosten van de brand-
veilisheid en voor de aanschaf van
nieuwe uredstrijdklokken. De damclub
had hierover al twee keer een afirij-
zing ontvangen en verzocht om een
herzienins van deze beslissing. De
voorzitter deed in zijn brief het ver-
zoek om tot het verstrekken van een
renteloze lenins over te saan, mocht
het subsidieverzoek wedeiom worden
af§ewezen.

Precedent werking en principes
Y partijen die in januari 2002 stem-
den vóór de verstrekking van een
renteloze leningi aan de Hammer ten-
nisvereniging een lastige klus. Met
narne de CDA-fractie maakte zich
destijds bii moride van Hans Nieboer
sterk voor de verstrekking van een ren-
teloze lening aan de Hammer
tennisverenigiing. De fracties van PvdA"
ChristenUnigen fractie Stolte stemden
vóór. De fractie van deWD liet zich ter
elfder ure overhalen en schaarde zich
met de GB SGP en het.volallige colle-
gie onder de tesenstanders met als
voomaamste a4iument dat dit besluit
een precede nt zou scheppen.
tudy Witzand (\ryD) zaS dan ook
haar kans schoon om nu, voor het
eerst in haar rol als raadslid, het CDA
uit te dagen tot een debat hierover. Zij
herinnerde de CDA-fractie fijntjes aan
het warme pleidooi dat Hani Nieboer
(CDA) destijds hield ten faveure van de
Hammer tennisverenigiin§. Jammer
voor haar was dat Hans Nieboer niet
aanwezig was zodat ze niet uit ziln
mond kon vememen of hij nu oók
zo'n warm pleidooi zousaan houden

voor de damclub. Witzand gaÍ aan dat
haar hart ja zei, maat dat de principië-
le opstelling van de VVD-fractie
destijds b[i de venfekkins van de ren-
teloze leningi aan de Hammer
tennisverenising haar dwong nu ook
teSen het verzoek van de damclub te
zijn.
Bij ontstentenis van Hans Nieboer
voerde Jan Binnenmars namens de
CDA-fractie het woord. Binnenmars
gaÍ aan het niet vanzelfsprekend te vin-
den om op basis van een éénmaal
verstrekte renteloze lening tot in lenste
van da§en door te gaan met deze rege-ling Hij miste een goede
onderbouwin6! van het verzoek van de
damclub. Wel verldaarde hii zich
bereid over dit onderwerp nog een
keer uitgebreid lran gedachten te
wisselen in de commissie.
Margreet Spang {PvdAl lieÍ ook weren
dat het geen automatisme is om op
ieder verzoek om een renteloze lenin§
in te giaan. Zij vond de argumentatie
slecht onderbouwd en dai was voor
de PvdÀ fractie reden om niet mee te
§aan in het verzoek van de damclub;
Rank Stolte (fractie Stolte) miste ook
de onderbouwing in de brief en voor
het overige was het oude beleid van de
§emeente Den Ham destijds leidend
geweest voor zijn beslissing vóór een
renteloze lenins van de Hammer ten-
nisvereni§inEi te stemmen. Het oude
beleid van Vriezenveen geeft die
moÉeliikheiC niet en derhalve kon de
damclub niet op zijn steun rekenen.
Ook Gerrit Jaspers (ChristenUnie) was
niet onder de indruk van de brief. Hii
wilde zich niet vastpinnen. Wel vindï
hii dat er richtlijnen moeten komen
voor der{eliike zaken.
Ben Engbers (SGP)kon als resenstan-
der van destijds sewoon ziln rus recht

houden. Hij vindt dat er één liin moet
worden getrokken.

Het verschil
De Hammer tennisverenigiing ÉinÉ
destijds niet over één nacht rls. ZU
bewerkten eerst de commissièlederi
en deden dat zo succesvol dat de raad
zelf met een initiatiefuoorstel l«vam
om tot de verstrekkinS van een rente-
loze lening over te kunnen gaan. Dat
voorstel kreeg, zeer tegen dè zin van
het college, een meerderheid in de
raad. Het college sputterde no6! wel
wat tegen, maar voerde het voorstel
weluit.
De voorstanders van toen werden dit
keer gered door het ontbreken van,
een gioede onderbouwing door de
damclub. De commissieleden waren
bl[ikbaar niet overtuisd geraakt van de
noodzaak tot het verstrekken van een
renteloze lening aan de damclub.
Daarb[i werd de precedentwerking tot
wijwel nul gereduceerd.

Plannen van verenigiingien om een
beroep te doen op deze reselins leve-
ren 

_ dus niet altijd het gewenste
resultaat op. Alleen voor verenigingen
die aan kunnen tonen dat ze gèen
andere mogeliikheden hebben-om
hun club in stand te houden en dat
daarbil Soed kunnen onderbouwen
bestaat er een serede kans op een ren-
teloze lening. Tènminste lolang de
richtlilnen daarover nog ontbréken.
Commissievoorzitter Hidae Visser
heeft echter toeSezesd binnenkort met
een notitie te komen hierover.

De commissie heeft unaniem ffinge-
§even seen behoefte te hebben het
verzoek van de damclub in de raad te
bespreken. Het college zal de zaak
dan ook afhandelen conform de uit-
spraken van de commissie in
afivachting van duidelijke richtlijnen
hierover. Tot dat moment is een ver-
zoek om een renteloze lening niet in
alle gevallen een kansrijke onderne-
ming. De damclub uitWesterhaar kan
daiarover meepraten.


